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Motion till Stockholms Innebandyförbunds årsmöte 2022 

 

BAKGRUND 

För två år sedan infördes att man även på juniornivå kunde välja nivå man skulle spela på. Ett 

argument var JAS som tog upp all fokus för vissa spelare och att det var svårt att få dem spela i 

juniorserierna.  

Under dessa två säsonger har vi sett kvaliteén på spelet har sjunkit avsevärt och åldersskillnaden 

mellan de som spelar har ökat där man i vissa matcher kan i möta spelare som 3-4 år yngre än de 

äldsta. 

Intresset att spela klart serien har även den minskat kraftigt och man ser och hör allt oftare att 

spelarna hellre vill spela seniorspel. Som situationen är nu minskar attraktionskraften för 

juniorserierna samt att vi även går emot vår egen utbildningsmodell där svart nivå utgår från träna 

för att tävla.  

I dag är det så att majoriteten av våra juniorspelare inte tävlingsspelar under säsongen förtutom i DM 

och de cuper man väljer att spela 

 

FÖRSLAG 

Vi föreslår att vi återinför tävlingsmomentet i juniorserierna med upp och nedflyttning där man ärver 

föreningens plats i seriesystemet.  

Vi föreslår även att Herrjunior Div 1 blir kvalificerande för spel i JAS om detta ej går att genomföra 

ger vi uppdrag till Stockholms Innebandyförbund att arbeta mot Svenska Innebandyförbundet att 

distriktens juniorseriespel blir kvalificerande till spel i JAS 
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Mats Caneman 

Ordförande Djurgårdens IF IBS 

 

 

 


